
DOF NORDJYLLAND

Referat:

1. DOF Nordjyllands organisation 
a. Formand Gitte

Arr. for nye medlemmer. Aflyst pga ingen tilmeldte. Laver vi det igen?

Liselone: Jeg nyder de ture jeg er på. Hvis man opkvalificerer en af dem, så kan man lave en 
introduktion ved en sådan tur.

Anton: Vi kan lære, at vi skal have tilmelding til arrangementer.

Henny: Har de nye behov for det vi tilbyder?

Torsten: Hvor længe føler folk, at de er nye? Er to år for lang tid, det tror jeg.

Gunnar: Turlederne kunne evt give lidt info, når de ser der er nye med på en tur.

Anton: Evt. et punkt eller to i nogle nyhedsbreve.

Beslutning. Det vi ville informere om, gør vi på andre måder end et møde.

Referat for sidste repræsentantskabsmøde. Herunder også en snak om Naturmødet 2025

Der kommer et officielt referat.

Naturmødet er sparet væk. Men vi kan få et hjørne i Naturbutikkens stand. Det betyder færre vagter.
Måske kunne vi være flere vagter.
Vi takker ja til Naturbutikken, og nøjes med det. Vi skal være varsomme med ikke at ”Fylde” for 
meget i Naturbutikkens stand.
Vi tager et ”roligt” år, og prøver at komme igen i 2026.
Vi kan opfordrer DOF til at søge fonde til deltagelse i Naturmødet fremover.

b. Kasserer Henny
Udsendt 
Vi skal spare en del penge.
Vi vil drøfte med biblioteksudvalget, at vi gerne vil have dem til at betale en del af huslejen i 
Golfhuset.
Vi vil i 2025 ikke give kørselspenge til medlemmer, der deltager i møder for DOF.
Bestyrelsesseminar. Vi skærer ned på seminaret, kun en-dags arrangement.
Vi går budget igennem på første møde i 2025 inden generalforsamlingen.

Dato/tid 25. november 2024 kl. 19.00

Sted Golfhuset, Borgmester Jørgensens vej 11, 9000 Aalborg

Deltagere Bestyrelse + Suppl.

Forplejning Henny

Tilmeld/afbud Der er afbud fra Lasse og Svend Erik



Beslutning: Henny skal tage kontakt til Fuglebiblioteket og Nordjyllands Fugle pga. vores underskud 
på budgettet.

c. Indsamling af viden om fugle Svend Erik
Punkt udgået.

d. Naturpolitisk udvalg Gunnar
Pixibog og fondsøgning

Liselone har lavet indspark til Jammerbugt, og vi er opmærksomme på et møde om biogasanlæg i 
Nørrekær Enge ved Løgstør.
Henny og Gunnar kan mødes, når Gunnar har lavet forarbejde i forhold til fondsansøgninger.
Fået to tilbud på trykning af pixibog. Peter Terp 4974 kr. plus moms. Et andet tilbud er på ca. 15.000 
kr. (dem der trykker Nordjyllands Fugle)

e. Ørneklubben Lasse
Udgår

f. Fugleoplevelser i naturen og events Gitte
Udgår

g. Formidling og kommunikation Torsten
Adgang til ny hjemmeside netop modtaget.
Nu er vi klar til at lægge indhold på.
Vi vil ikke have anonyme indlæg på facebook.

Nyhedsmail Lærke
Der var ikke indhold nok til at lave en nyhedsmail i oktober.
Vi skal have lavet en arbejdsgang – Lærke informere i god tid om næste deadline
Generalforsamlingen (26. februar) skal med i nyhedsbrevet. Deadline 15. januar. 

udsendelse 1. februar.

generalforsamling skal på hjemmesiden. Indkaldelse skal ske senest d. 28 januar.

Følgende skriver til nyhedsbrevet:
Formandens ord: Gitte
Om biblioteket: prøver at få Poul Erik til at skrive
Måske naturpolitik: Fra Gunnar
Om generalforsamling: Gitte
Kongeørne i Nordjylland – er indsendt
Henvisning til Ørnenes Dag: Lærke
En ledig bestyrelsespost: Gitte

2. Resultatet af det seneste rep. møde Gitte
Der er 8 pladser til medlemmer udenfor de valgte til repræsentantskabet. Jeg vil foreslå, at vi opstiller vores 
Næstformand Gunnar Hansen til en af disse pladser. 

Gitte undersøger hos Sigrid om muligheden for at få yderligere deltagere med.

3. Planlægning at generalforsamling 2025 Bestyrelsen
Hvem er på valg? Hvem genopstiller? Får vi vakante poster?
Magnus, Gunnar, Gitte, Anton og Lærke på valg. Magnus ønsker ikke at genopstille.
Mie er villig til at opstille som suppleant

4. Hvem skal bidrag til årsberetningen? Gitte
Magnus: Sociale medier – facebook,



 Lærke – nyhedsbrev, og 
hjemmesiden Torsten

Bibliotek Poul Erik og Anni
Naturpolitik: Gunnar
Naturmødet: Gitte/ Gunnar
Fuglefestival i Skagen: 
Vesthimmerland Gunnar
Aalborg Anton
Frederikshavn Åse
Rold Skov Henny
Gråmejse Nord Svend Erik
punkttælling Svend Erik
Skagen fuglestation Simon
Ørneklub Lasse

Opsætning: 15. januar er deadline for indlæg til Povl Anker  povlankerbuhl@gmail.com
Send selv billeder med der relatere til indlægget.

5. Brev, som biblioteket kan uddele til nye medlemmer Gitte
Udsættes

6. Evaluering af vores bestyrelsesseminar. Alle                         - 
a. Seminaret i sin helhed. Fungerer konceptet eller skal der findes en anden form?                         - 
b. Stormødet med alle frivillige. Hvad fungerede? Hvad er hensigten med dagen? Hvad mener deltagerne om 
dagen? 
Punktet udsættes

7. Valg af logobillede Lærke
Vinder Anne Hermans

8. En fysisk mappe med diverse oplysninger til at ligge i Golfhuset Gitte
Udsat

9. Eventuelt Alle
Magnus fortæller om sit ophold på Skagen Fuglestation på Knivholt i løbet af foråret.

Der var ikke ret mange til bogauktion i år. Måske fordi der skete for meget i november, tænker Henny


